

# **Assistant/ Associate Professor in Organizational Behavior / Psychology**

Company:  
**ESCP Business School**

Location:  
**France / Paris**

Discipline:  
**Organizational Behavior / Psychology**

Employment Type:  
**Permanent Full-time**

Posted:  
**2022-08-01**

Contact Person:  
**If you wish to apply for this position, please specify that you saw it on AKADEUS.**

## **Open position for Assistant/ Associate Professor in Organizational Behavior / Psychology for Paris Campus, starting in September 2023.**

ESCP Business School, the World's First Business School (est. 1819) invites applications for an open position in Organizational Behavior/Psychology, at Assistant/Associate level.

ESCP Business School is one of the leading Business Schools in Europe with a wide (and mainly graduate) range of programs: Bachelor, Master, Specialized Masters and MScs, MBA and EMBA, Executive Education and PhD. It seeks excellent academics who display a creative and international mindset, curiosity for organizational practices, and a willingness to develop and disseminate knowledge which may sustainably impact students, corporations and society as a whole.

### **Job Description & Qualification**

Candidates are expected to publish in renowned academic journals and they must be able to teach in English to an international audience, for undergraduate, graduate and postgraduate programs, as well as in executive education. A good level of French is mandatory. We are looking for candidates able to apply on- and offline teaching methods and (digital) formats.

### **Applications details**

Applications should be sent to [management.dept@escp.eu](mailto:management.dept@escp.eu) by **30<sup>th</sup> September 2022**.

Applications should include:

1. a cover letter;
2. curriculum vitae;
3. copies of diplomas;
4. a list of publications;

5. a statement of teaching and research interests;
6. teaching evaluations of the past three years
7. three letters of recommendation

Interviews with selected candidates will be conducted online in **November 2022**.

**For further information, please contact :** [management.dept@escp.eu](mailto:management.dept@escp.eu)

**Website :** <https://www.escp.eu>

## **Un poste de professeur(e) assistant(e)/associé(e) en Comportement / Psychologie des Organisations, pour le campus de Paris, à partir de septembre 2023.**

ESCP Business School, la première Business School au monde (est. 1819), lance un appel à candidatures pour un poste en Comportement/Psychologie des Organisations au niveau assistant/associé.

L'ESCP Business School est l'une des principales Business schools en Europe avec un large éventail de programmes : Bachelor, Master, Mastères spécialisés et MSc, MBA et EMBA, Executive Education et PhD. Elle recherche des professeurs qui savent allier l'excellence académique à la créativité, dans un esprit véritablement international, et qui font preuve d'une volonté de développer et de diffuser des connaissances susceptibles d'avoir un impact durable sur les étudiants, les entreprises et la société dans son ensemble.

### **Description du poste et qualifications**

Les candidats doivent publier dans des revues académiques de renom et être capables d'enseigner en anglais à un public international, pour des programmes de niveau Bachelor, master et doctorat ainsi que pour la formation continue. Un bon niveau de français est obligatoire. Nous recherchons des candidats capables d'enseigner en présentiel et en distanciel, à l'aise avec les outils pédagogiques numériques.

### **Détails des candidatures**

Les candidatures doivent être envoyées à [management.dept@escp.eu](mailto:management.dept@escp.eu) avant **le 30 septembre 2022**.

Les candidatures (rédigées en anglais) doivent comprendre :

1. une lettre de motivation ;
2. un curriculum vitae ;
3. les copies des diplômes ;
4. une liste de publications ;
5. un exposé des intérêts en matière d'enseignement et de recherche ;
6. les évaluations de l'enseignement des trois dernières années
7. trois lettres de recommandation

Les entretiens avec les candidats sélectionnés auront lieu en ligne en **Novembre 2022**.

Pour plus d'informations, vous pouvez contacter le département : [management.dept@escp.eu](mailto:management.dept@escp.eu) et le site web : <https://www.escp.eu>

Contact Person:

**If you wish to apply for this position, please specify that you saw it on AKADEUS.**